
Referat styremøte 12.02.25 

Til stede: Silje, Eline, Marthe, Helene og Sølvi. 

1. Gjennomgang av referat forrige styremøte 

1.1 Dispensasjon båndtvang – ny søknad sendes av nytt styre etter årsmøte. 

1.2 Stevner og aktiviteter – ønskelig med både bruksstevne og lydighetsstevne. 

Eventuelt agilitystevne er helt avhengig av flere dugnadsfolk for å kunne avholdes. 

Styret må ta ansvar for å fylle dugnadsbehovet – og saken følges opp av nytt styre 

etter årsmøte. Valpeshow er også avhengig av flere dugnadsfolk. 

NKK trinn 1 kurs nevnes. Klubben bør sjekke interessen blant medlemmer.   

1.3 Lys i Lia – nytt styre tar ansvar for at lys installeres i Lia når utesesongen starter.  

1.4 Årsmøte – kommet inn en innsendt sak fra medlem. 

 

2.  Logo 

Styret vedtar at nåværende samarbeid med SJ profilering og design avsluttes. Saken 

tas opp på årsmøte på nytt. 

 

3. Budsjett 

Styret gjennomgår forslag til nytt budsjett for 2025, samt formulerer sak til årsmøtet 

angående innendørs trening. Av nytt utstyr må det kjøpes inn nytt åpent 

lydighetshinder, samt bruksstige. Styret beslutter å sende inn søknad om 

prosjektmidler til Sparebank1 for bruksstige. Bør også sende inn søknad om 

sponsorsøknad og gavemidler.  

 

4. Årsmøte 

Tre innkomne saker til årsmøtet. Disse legges ved innkalling til årsmøtet. Ansvar for 

årsberetning fordeles.  

 

Silje booker møterom for årsmøtet på kommunehuset på Sør-Fron til kl 18:00. 

Frist for påmelding til årsmøtet legges ved innkalling. Sølvi tar ansvar for innkjøp av 

brus/kjeks, og sjekker også opp ifht. baking. Kaffekanner ok.  

 

Helene legger ut innkalling til årsmøtet på Facebook og hjemmeside.  

 



5. Eventuelt  

Gi informasjon til medlemmer om årsmøtet til NKK. Sølvi legger ut informasjon på 

Facebook.  

 

Referent, Helene 12.02.25 


